
Zápisnica 
z prvého mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 31. októbra 2012 o 18.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
Prítomní poslanci:  Marian Rác, Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Marek  Buch,   
Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
  
Ospravedlnený: Martin Tonhauser 
 
Počet prítomných občanov: jeden 
 
Program : 
1/  Otvorenie 
2/  Procedurálne otázky : 
     - schválenie programu rokovania 
     - voľba návrhovej komisie 
     - voľba overovateľov zápisnice 
     - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/  Vstup do iniciatívy LEADER, občianskeho združenia VITIS,  
     alebo vstup do iného združenia 
4/  Diskusia 
5/  Návrh na uznesenie 
6/  Záver 
 
 
 Starosta obce otvoril prvé mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Vladimír Macánek, Marian 
Rác. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Milan Cabánek, 
Marek Buch, Jozef Pagačovič. Poslanci jednohlasne odsúhlasili návrh programu prvého 
mimoriadneho zasadnutia OZ (všetci za). 
  

Milan Cabánek informoval poslancov o vykonanom prieskume v občianskych 
združeniach Radošinka a VITIS. Na prieskume sa zúčastnili starosta obce, poslanci Milan 
Cabánek, Ing. Vladimír Macánek a Marian Rác. Milan Cabánek uviedol, že obidve združenia 
nemajú vypracovanú stratégiu na nasledovné obdobie. Stratégia je vypracovaná len na roky 
2007 až 2013. Vyjadril svoj názor, že nevidí perspektívu vstupu obce do týchto združení, ale 
po zvážení všetkých okolností podporuje vstup obce do občianskeho združenia VITIS.  
Marian Rác uviedol, že predstavitelia združenia Radošinka sa nevedeli vyjadriť, čo bude 
v nasledujúcom období. Z tohto dôvodu podporuje vstup obce do občianskeho združenia 
VITIS. Vstup obce do združenia VITIS podporil aj starosta obce.  
Ing. Vladimír Macánek uviedol, že združenie VITIS je ochotné zapracovať naše projekty do 
svojej stratégie na rok 2013 a taktiež podporil vstup obce do tohto združenia.  
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo vstup Obce Lužianky do občianskeho 
združenia VITIS, iniciatívy LEADER (všetci za). 
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 V diskusii Ing. Marián Vrabec požiadal starostu obce, aby počas sviatkov boli 
návštevníkom cintorínov sprístupnené sociálne zariadenia. Ďalej uviedol, že doposiaľ nebol 
z priekopy pred rodinným domom Baráthových odstránený stavebný odpad. Starosta obce 
uviedol, že menovaní boli obecnou políciou upozornení na tento problém. 
Ing. Marián Vrabec navrhol, aby bola sobášna miestnosť zrenovovaná a vymenený nábytok 
v kancelárii Evy Bačovej. Milan Cabánek uviedol, že projekt na renováciu sobášnej 
miestnosti bol vypracovaný už v predchádzajúcich rokoch a treba ho predložiť poslancom OZ  
Ivan Behúl upozornil na prepadnutý poklop na Kaplanovej ulici pred p. Peťovskou. Stojí tam 
voda a občania sa sťažujú aj na nebezpečenstvo vhupnutia do jamy okolo poklopu. Milan 
Cabánek navrhol, aby sa oslovili odborníci, ktorí by tento nedostatok odstránili. 
Ing. Marián Vrabec uviedol, že na ceste v areáli ZŠ s MŠ sú pukliny, ktoré boli len zatreté 
asfaltom. Starosta obce uviedol, že pukliny boli odborne opravené. Ing. Marián Vrabec chcel 
vedieť, či svetlá za kostolom sú prevádzky schopné. Starosta obce uviedol, že svetlá sú 
funkčné, ale v súčasnosti nesvietia, lebo ich dal vypnúť. Svetlá môžu byť zapínané počas 
sviatkov. Ing. Marián Vrabec informoval o sťažnostiach občanov na nezvonenie kostolných 
zvonov. Starosta obce uviedol, že elektrické riadenie zvonov je  dlhodobo pokazené. Jozef  
Pagačovič navrhol, aby bol správcovi farnosti zaslaný list, v ktorom by bol  požiadaný, aby 
boli zvony opätovne dané do prevádzky. 
 
 Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé mimoriadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                     Marian Rác                             Ing. Vladimír Macánek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


